
  
 

P R O T O K O L L 
 
 
LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 9/ 2024-2026 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

Dato:  18. januar 2025  
 
Sted:  Scandic Hamar  
 
Tid:   08:00 – 10:30  
 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder) 
                                               Yngve Thorsen, Per Morten Nyeng, Ragnhild Sivertsen (på Teams) 
    Berit Mogstad ikke til stede. 
. 
     
Ansatte:   Cathrine Instebø Ulf Morten Aune, og Brit Baldishol  
     
    .  

Saksnr.  Sak  

50/9  
2024-2026 

Agenda  
Godkjenning av dagens agenda 
 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agendaen 9/2024-2026 uten bemerkninger  
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2024-2026 

Status arbeidsgruppe toppidrett og lagstruktur 
 

Per Morten innledet om utfordringer knyttet til hvem som skal være rådgivende organ til LK på 
sportslige prioriteringer. 
Det er flere ulike grupperinger som har jobbet med sportslige spørsmål: 
 
1. Arbeidsgruppe Toppidrett har jobbet med å se på modellen for framtidig organisering av 
toppidretten.  
Denne gruppen har bestått av: Marit Bjørgen, Sjur Røthe, Eirik Myhr Nossum og Ulf Morten Aune 
 
2. Den gjenoppnevnte arbeidsgruppen som tidligere jobbet med lagstruktur, og gruppen består av 
Per Morten Nyeng, Helge Gautvik, Annikken Aune, Ole Johnny Gigernes og Ulf Morten Aune 
 
3. Styringsgruppeleder i regionlagene (Team Elon) har vært tatt med på råd i mange sportslige 
sammenhenger. 
Her har det vært forskjellig styringsgruppeledere opp gjennom tiden, og det er ikke alltid at det er 
LK leder i krets som representerer denne gruppen. 



  
4. I tillegg har LK ledere i krets etterlyst informasjon og medvirkning i diskusjonene som dreier seg 
om toppidrett 

 

Vedtak: 
Det er enighet om at Team Elon lagene styrkes, og at resultatet av dette er at rekruttlandslaget 
legges ned. 
LK er enige om at det må gjøres en avklaring på mandat og myndighet i forhold til Team Elon 
lagene. 
LK krets må bestemmer hvem som skal være rådgivende organ eller ta avgjørelser på sportslige 
beslutninger om Elon lagene 
Juniorlandslaget avvikles i sin nåværende form, og det settes ned en arbeidsgruppe som skal se på 
hvordan juniorarbeidet jobbes videre med. 
Det innkalles til Teams møte med LK ledere krets der det orienteres om de beslutninger  
som er tatt. 
Møtet med LK krets blir berammet til 29. januar 2025, klokken 20:00 
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Økonomi 
 

Det er ikke klar noen endelig økonomirapport til møtet. 
Det ser ut til at det blir et positivt resultat for 2024 

 
Vedtak: 

Langrennskomiteene tok informasjonen til orientering. 
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Markedsaktiviteter 

 
Det har vært gjennomført mange gode møter med mulige samarbeidspartnere. 
Cathrine gikk gjennom hvilke selskap son det har vært gjennomført møte med. 
Vi opplever at det tar tid å lande nye avtaler. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering 
 

 


